



## Protokoll LiMUR-möte 05 - Medicinska Föreningen

**Måndag den 25:e november kl. 17:00**

Lokal: Timjan

Kallade:

*LiMUR-medlemmar:* Klara Nilsson, Lukas Sjöo, Maja Åström, Ella Bergh, Dag Rydén, Lovisa af Ekenstam

*Övriga:* Fredrik Iredahl (PA), Katarina Kågedal (Vice PA), Linnea Båfält (MF ordf.), Lennart Nilsson (Inspektor)

- 
1. Mötets öppnande  
Klara öppnar mötet 17:00
  2. Val av sekreterare  
Lukas nomineras och väljs till mötessekreterare.
  3. Val av justeringsperson  
Dag kandiderar och väljs till justeringsprerson.
  4. Närvarande  
LiMUR i sin helhet, Linnea och Fredrik.
  5. Föregående mötesprotokoll  
Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna utan ändringar.
  6. Anmälan av övriga frågor  
Maja anmäler frågan ”Information om närvaro på BG”.
  7. Fastställande av dagordningen  
Dagordningen fastställs med tillägg av punkten ”Information om närvaro på BG”.



**8. Hälsorunda**

Genomförs.

**9. Programansvarig informerar**

Fredrik informerar.

Kursplanen för termin 9 är fastställd. Knut Taxbro med flera jobbar med att ta fram lärandemoment. Detaljer på T10-T12 diskuterades på ett planeringsmöte för några veckor sedan. Bland annat diskuterades på vilken termin KUA/KUM och valbart moment ska ligga.

På terminens andra digitaliseringsråd fördes en stor diskussion om AI. I huvudsak handlade det om hur det ska undervisas och/eller kommuniceras ut till studenter om den information och de resurser som finns gällande AI.

Lovisa ställer frågan om information kring hur AI får användas och inte. Exempelvis har informationen varit bristfällig på K8. Lovisa uppmanas kontakta kursansvarig på terminen. Fredrik ställer frågan om vad studenterna tycker om Målmedveten VFU.

LiMUR tar med sig frågan och undersöker vidare.

**10. Föregående period**

*10.1. Preklin-KRaM*

T2 var ej närvarande och Maja har arbetat med hur terminens åsikter ska samlas in. Det var problematik vid publiceringen av regionaliseringsbeskedet till T4 vilket var upprörande för studenterna. T1 lyfte närvaro på BG. De lyfte att studenter går dit när de är sjuka för att de är rädda för att missa obligatoriska moment. Även varierande kvalitén på BG-handledare diskuterades. Dokumentet för komplettering vid missad BG är under revidering.



- 10.2. Stormöte gällande demokratisering av Medicinska Föreningen  
Ägde rum 31 oktober där det var lågt deltagande och ingen på mötet var positiva till en direkt demokrati. Slutsatsen av mötet var att en direkt demokrati inte är aktuellt. Givande möte där bland annat kursrepresentanternas roll diskuterades. Protokoll till stormötet finns på MF:s hemsidan.
- 10.3. Planeringsmöte T10-T12  
Ägde rum 5 november. Lukas och Klara deltog i diskussionerna för att bidra med ett studentperspektiv. Det var ett mycket spännande och givande möte.
- 10.4. Lunch-event med consensus  
Ägde rum 6 november. Lukas och Klara deltog. Tyvärr väldigt lite resurser från LUST då medicinska fakulteten saknade representation i planeringen på grund av att det inte finns någon utbildningsutvecklare i Consensus.
- 10.5. Projektgruppsmöte utvärdering av huvudstudieort  
Ägde rum 6 november. På senaste mötet har frågor börjat konstruerats till formuläret som planeras skickas till T5. Även huvudtema per termin och generell upplägg har diskuterats. Fredrik inflikar med att det är en viktig fråga även från programmets sida. Det är viktigt att utbildningen är jämlik och håller samma kvalitet på samtliga orter. Fredrik lyfter fram att helhetsperspektivet är viktigt och att därmed byte är ett verktyg men inte det viktigaste i frågan.
- 10.6. Extrainsatt PU-L  
Ägde rum 8 november. Det fattades beslut om ett besparingspaket inför VT25. Protokollet finns på LISAM under programutskottsfliken på programsidan.
- 10.7. Filmning till julkalendern  
Har skett och filmen är inlämnad. Diskussion utanför mötet förs gällande hur utlottningen ska gå till och text till inlägget.



- 10.8. Möte med T5 om regionaliseringen  
Ägde rum 12 november. Diskussionsforumet togs emot mycket bra av studenterna och det verkar ha haft positiv påverkan på stämning bland studenterna i terminen. Fredrik lyfter fram en av sakerna som programledningen tar med sig är nya kontaktytor mellan studenterna och programledningen. Fredrik nämner möte med studenterna på termin 3,4 och 5 efter en föreläsning exempelvis. Programledningen tar med sig flera förslag från diskussionen som bland annat att informera tydligare om studiesociala kommittén.
- 10.9. UB-råd  
SFS driver frågan om kostnader i samband med VFU och önskar studenters erfarenheter av exempelvis resekostnader vid VFU. I utbildningsnämnden har det nu kommit ny information om att varslen i Region Östergötland kommer påverka universitetets undervisning. Regionen kan komma ha svårt att ta emot rätt mängd studenter och det berör i huvudsak arbetsterapeutstudenter, fysioterapeutstudenter och logopedstudenter men kan även komma att påverka samtliga studenter. På mötet diskuterades även hur de olika programmen hanterar prioritet vid VFU.
- 10.10. FUM  
LiMUR är nu fulltaligt.  
Stadgerevideringarna godkändes med några ändringar.  
Två arbetsordningar godkändes och är därmed en inledning till ett stort arbete att lämna en detaljstyrande stadga och övergå i mer flexibla styrdokument.  
Äskningpolycin reviderades och godkändes.  
Budgrevidering godkändes.
- 10.11. Överlämningar till nyinvalda  
Överlämning har skett till samtliga.



**10.12.** Digitaliseringsråd

I huvudsak diskussion om AI. Hur kan vi bidra till att höja grundkunskapen hos studenter gällande AI inför ett läkaryrke där AI med största sannolikhet kommer vara ett verktyg som används. Det planerades att göra ett utskick med de resurser och information som finns för att studenter på egen hand kan bilda sig inom AI.

**10.13.** Klin-KRaM

Ägde rum 21 november. IPL-momentet på T11 som på de andra programmen går T3-4 diskuterades. Läkarstudenterna uppfattar att det blir en ojämn arbetsbelastning då läkarstudenterna har kommit mycket längre i sin utbildning. Studenterna efterfrågar ett separat studentrum för klin-studenter i Linköping.

Frågan har lyfts och det är i nuläget inte möjligt.

Det lyftes även kompensation vid utplacering. Det diskuterades om ersättning kan ges baserat på utgifter i stället för resetid/sträcka enligt reseplaneraren.

K11 ska ha egen mottagning på vårdcentral men alla vårdcentralerna har inte resurser att erbjuda utrustning och eget rum exempelvis.

Även uppmärksammades att information om BT efterfrågas.

**10.14.** OMSiS

Ägde rum i Uppsala 23–24 november. Lukas och Alex, ekonomiansvarig i MF deltog. Var som alltid ett mycket lyckat och givande möte där många intressanta frågor diskuterades som exempelvis obligatorisk schemaläggning, jourer under utbildningen och ersättning för studentrepresentation. Linköping fick svar på frågor gällande inval av kursrepresentanter, EPA vid utbytesstudier och användandet av observationsskalan vid EPA.

**11.** Kommande period

**11.1.** Projektgruppsmöte utvärdering av huvudstudieort

Sker 26/11.



- 11.2.        Studieortsråd  
              Sker 27/11, Melker deltar och Lovisa kommunicerar det som tagits upp på Klin-  
              KRaM.
- 11.3.        Möte med UA på de regionaliserade orterna  
              Sker 28/11, Klara är sammankallande. Förhoppningsvis bättre upplutning än på  
              de senaste mötena.
- 11.4.        Preklin-KRaM  
              Sker 2/12. Maja är sammankallande och Lukas deltar.
- 11.5.        TRaM  
              Sker 4/12. Dag är sammankallande och Lukas deltar.
- 11.6.        Stor-KRaM  
              Sker 9/12. Maja och Lovisa är sammankallande. Upplägget har varierat med åren.  
              Tidigare har det varit ett stort möte med samtliga kursrepresentanter men  
              föregående år delades Stor-KRaM upp i preklin och klin. Maja och Lovisa pratar  
              ihop sig gällande upplägg och kallelse.
- 11.7.        UB-råd  
              Sker 10/12. Ella deltar.
- 11.8.        Programråd  
              Sker 11/12. Lukas och Klara deltar.
- 11.9.        PU-L  
              Sker 12/12. Lukas och Klara deltar. LiMUR presenterar en diskussionspunkt  
              gällande VFU prioritetslistan.



- 12.** Diskussionspunkt: Tack-aktivitet för kurs- och temagrupsrepresentanter  
Datum bestäms till 11/12. Dag, Maja och Lovisa är ansvariga för att anordna filmkväll med pizza för kurs- och temagrupsrepresentanter.
- 13.** Diskussionspunkt: Prioritet inom huvudstudieort vid VFU  
LiMUR ska presentera förslag på revideringar till VFU-prioritetslistan i PU-L. Lukas och Klara kommer ha ett möte för att förbereda detta inför PU-L. LiMURs åsikter och tankar samlas i ett dokument på driven.
- 14.** Övriga punkter
  - 14.1.* Gruppbild till hemsidan  
Alla i LiMUR uppmanas ta en bild som IMU kan använda till marknadsföring.
  - 14.2.* FUM-enkäter  
Det kommer inte skickas ut några stående FUM-enkäter men kursrepresentanter kommer påminnas om att de representerar hela sin kurs.
- 15.** Övriga frågor
  - 15.1.* Information om frånvaro på BG  
Maja har noterat att det finns en problematik med att antalet frånvarotillfällen från obligatoriska moment är väldigt låg och systemet vid frånvaro inte är förlåtande. LiMUR diskuterar frågan. Frågan diskuteras vidare nästkommande möte.
- 16.** Utvärdering av mötet  
Genomförs.
- 17.** Nästa möte  
Nästa möte äger rum 16 december 2024.



18. Mötets avslutande

Mötet avslutas 19:30

Ordförande

Klara Nilsson

Sekreterare

Lukas Sjöo

Justeringsperson

Dag Rydén